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Besprekingsverslag Vervoerregioraad 28/06/2023 

  
Auteur : Hannelore Deblaere   Locatie : VAC Gent  
  
 
Agenda: 

 Goedkeuring verslag 31/05/2023 
 OV-plan 

o Deelfietsen 
o Voorbereiden beslissing uitlenging L68 tot VISO (KN/AN) 
o Voorbereiden beslissing ‘aanpassing VOM i.f.v. reëel beschikbaar budget’ 
o Voorbereiden beslissing ‘tariefintegratie KN/AN en VOM Vast/Flex’ 

 RMP proces 
o Stand van zaken 

 Varia 
o Leader 
o L58 
o Hoppin is een merk 
o Toegankelijkheid  
o Wijzigingsdossier BFF (stad Gent) 

 
Via de sharepoint zijn volgende documenten te raadplegen: 

 Presentatie VVRR 

 Verslag VVRR 31/05/2023 

 Wijzigingsdossier 

1 Goedkeuring verslag vorige vervoerregioraad  

Opmerkingen bij het verslag 
Hannelore licht toe waarom verslag van 22/3 opnieuw voorlicht.   
Voorstel is om de zin ‘Max Mobiel heeft aangegeven dat zij hun werking stopzetten’ te vervangen 
door ‘Max Mobiel heeft aangegeven dat zij gehoord hebben dat zij hun werking moeten stopzetten.’ 
 
>> Het verslag van 22/03/2023 wordt aangepast zoals voorgesteld 
>> Het verslag van 31/05/2023 wordt goedgekeurd. 
 

2 OV-plan 
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Toelichting deelmobiliteit door Hannelore Deblaere (zie presentatie) 
De samenwerkingsovereenkomst is nog steeds niet ter beschikking, dit heeft ook impact op de timing 
van de uitrol op terrein van de deelfietsen.  Er werd eerder al beslist om een gezamenlijke 
aanbesteding te doen voor alle deelfietsen met budget VOM.  Maar de aanbestedende partner wil 
natuurlijk eerst inzicht in de inhoud van de samenwerkingsovereenkomst. 
Er is dus een zeer grote kans dat er geen deelfietsen zullen staan op het terrein in het eerste kwartaal 
van 2024. 
Voorstel aan de vervoerregioraad is om te beslissen dat Veneco de aanbestedende partner kan zijn 
voor de deelfietsen van de volledige vervoerregio.  Op die manier kan snel gehandeld worden 
éénmaal de samenwerkingsovereenkomst ter beschikking is en moet niet gewacht worden op de 
volgende vervoerregioraad 
 
Opmerkingen en vragen bij de toelichting 
 

- Michel : staat dit los van Blue Bike ? is er exclusiviteit of kunnen ze naast mekaar bestaan ? 
o Hannelore : beide systemen kunnen naast mekaar bestaan.  Initieel was het doel 

om de blue-bike fietsen in te kantelen in de deelfietsen VOM.  Op vandaag is niet 
duidelijk of dit kan en hoe dit zou moeten gebeuren.   

o Hannelore : Blue Bike contacteert momenteel alle gemeenten en vermeldt ook het 
budget VOM.  Dit is niet helemaal correct geformuleerd.   

o Hannelore : bij uitrol van de deelfietsen VOM, verdwijnt de bijdrage van de 
Vlaamse Overheid in de tussenkomst voor de reiziger. 

- Benedikte : Zijn er veel aanbieders op de markt ?  Het is handig als het dezelfde partner 
blijft. 

o Nina : ja – er zijn veel aanbieders 
o Benedikte : dan zijn verschillende apps nodig voor de gebruikers ? 
o Hannelore : het gaat nog verder.  Elke vervoerregio zet nu afzonderlijk de 

deelfietsen in de markt waardoor over de vervoerregio’s heen andere aanbieders 
zullen zijn. 

o Filip W. : Dit is toch niet logisch.  Op welke termijn is het mogelijk dat dit wijzigt en 
is één aanbesteding voor alle vervoerregio’s mogelijk ?Is er kans dat dit wijzigt ? 

o Hannelore : de samenwerkingsovereenkomst loopt tot 31/12/2028.  Dus 
normaalgezien worden de deelfietsen voor die periode in de markt gezet.  Pas 
daarna zal een nieuwe aanbesteding gebeuren. 

- Benedikte : Zijn er extra kosten voor de deelfietsen bij de lokale besturen ? blijft de 
derdebetalersregeling van Blue Bike behouden ?  

o Hannelore : niet voor de deelfietsen op zich, wel voor de inrichting van het 
Hoppinpunt, fietsenstallingen,… 

o Hannelore : De euro van de Vlaamse Overheid voor tussenkomst in tarief bij Blue 
Bike verdwijnt, lokaal bestuur kan wel nog steeds zelf bijdragen aan Blue-Bike 

- Hendrik : Deze beslissing zou principieel door het college moeten voorgebracht zijn.   
o Benedikte : wij bevestigen dit 
o De gemeenten krijgen nog de mogelijkheid om deze beslissing voor te leggen aan 

het college.  Opmerkingen kunnen nog geformuleerd worden tot half juli 2023. 
 
 
>> De vervoerregioraad beslist om de deelfietsen gezamenlijk aan te besteden voor de hele 
vervoerregio.  Veneco wordt aangesteld als aanbestedende partner, ook voor de niet-Veneco-
gemeenten.  Dit onder voorbehoud dat er geen opmerkingen meer komen van de lokale besturen, 
n.a.v. voorlegging aan hun college. 
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Toelichting uitlenging L68 door Caroline Maes (De Lijn) 

In aanloop naar deze vervoerregioraad, na het dagelijks bestuur, zijn we tot de vaststelling gekomen 
dat dit punt ook al voorgelegd werd aan de vorige vervoerregioraad.  Caroline licht alsnog het punt 
nog even toe. 
 
Opmerkingen bij de toelichting 
 
Er worden geen opmerkingen geformuleerd. 
 
>> De vervoerregioraad geeft de goedkeuring om de uitlenging van L68 toe te voegen aan fase 1. 
 

Toelichting aanpassing VOM i.f.v. beschikbaar budget door Caroline Maes (De Lijn) 

Caroline licht toe dat bij de verdere prijsonderhandelingen en controle van de meetstaat gebleken is, 
vandaag, dat er toch minder overschot is op het budget n.a.v. de aanbesteding dan voorbereid en 
toegelicht aan het dagelijks bestuur.   
De eerder gecommuniceerde bedragen hielden rekening met 9 voertuigen voor Flex, terwijl wij ervan 
uit gingen dat de bedragen rekening hielden met de uitbreiding naar 13 voertuigen. 
Er is dus nog steeds een positief saldo, maar het saldo is kleiner. 
Vanuit De Lijn stellen we een aantal opties voor, het is aan de vervoerregioraad om hierin te 
beslissen. 

- Optie 1 : terug naar 9 voertuigen (6 in flex West, 3 in flex Oost) 
- Optie 2 en 3 : gaan uit van 13 voertuigen en een kleinere keuze voor bijkomende opties in 

het VOM.  Optie 2 en 3 verschillen in de voorstellen voor bijkomende opties (zie presentatie) 
Caroline overloopt vervolgens ook de binnengekomen voorstellen vanuit de gemeenten en geeft aan 
of dit wel of niet nuttig is als extra voorstel.  Voor de meeste suggesties is al een aanbod voorzien in 
het KT OV-plan.  De gemeenten kregen hierover ook al feedback per mail. 
Hannelore besluit dat er niet echt nieuwe opties naar voor zijn gekomen na de mailbevraging aan de 
gemeenten. 
 
Opmerkingen bij de toelichting 
 

- Hannelore :  We zitten nog steeds met een positief saldo.  Vervoerregio Gent is één van de 
weinige regio’s die een positief saldo hebben bij berekening met de reële prijzen van de 
aanbesteding.  Een aantal regio’s heeft ongeveer een break even, een aantal andere regio’s 
zit met een tekort en moet schrappen in het oorspronkelijk voorzien vervoer op maat.  
Vervoerregio Gent zit dus nog steeds in een bevoorrechte positie. 

- Luc V. : We hadden een vraag of L79 op weekdagen ook kan gereden worden met een 
standaardbus.  We gaan ervan uit dat studenten deze lijn gaan willen gebruiken. 

o Caroline : Wij vermoeden dat dit een weinig gebruikte lijn zal zijn voor de relatie 
Zelzate – Gent-centrum.  Immers er is een overstap nodig in Oostakker en de lijn 
rijdt niet volgens de kortste route.   
Bovendien is er een concrete oplossing in de maak voor de huidige problemen voor 
lijn 55. 

o Luc V. : voor ons is het belangrijk dat er een oplossing komt.  Wij krijgen heel veel 
klachten over lijn 55.   
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o Caroline : we willen met de oplossing voor lijn 55 landen half juli.  Binnen dezelfde 
timing willen we ook een oplossing hebben voor de lijnenbundel 52 tot  58.  Daarna 
kunnen we deze oplossing aan jullie toelichten en kan ook de burger geïnformeerd 
worden.  We kunnen echter niet verhinderen dat er geen opmerkingen meer zullen 
zijn. 

o Luc V. : een burger stelde voor om de reisweg via Gent Sint-Pieters door te trekken 
naar Zuid en Sint-Anna en terug.  Is dit een mogelijkheid ?  

o Caroline : dit is op de huidige omgeleide route, wij hopen dat deze omgeleide route 
niet meer nodig zal zijn. 

- Caroline : de vraag is ook gesteld om toch Lotenhulle – Tielt te bedienen met aanvullend 
net.  Het gaat hier echter om een princiepskwestie.  Deze beslissing is gebaseerd op de 
principes basisbereikbaarheid, er is nu éénmaal meer potentieel op de relatie Aalter – Tielt.  
Een aanvullend net lijn zou meer ontsluitend kunnen rijden om Lotenhulle en Poeke te 
bedienen, als de vervoerregio dit zou willen. 

o Patrick H. : de vraag van Lotenhulle en Poeke is bekend bij de gemeente.  We 
kennen de cijfers van De Lijn en het gaat over enkele tientallen reizigers.  Als 
gemeente willen wij nu eerst alle kansen geven aan de voorziene lijn 88 want die 
heeft meer potentieel.  We willen nu eerst vasthouden aan wat uitgewerkt is.  
We willen zeker samen met De Lijn in overleg gaan met de buurtbewoners.   

- Filip W. : de impact van dit gewijzigd budget qua ‘overschot’ is aanzienlijk.  Het is moeilijk 
om hier ter plekke dadelijk een antwoord te geven.  We willen eerst de tijd om dit te 
bekijken.  Het lijkt me verstandig om hier niet vandaag al over te beslissen en om eerst terug 
naar dagelijks bestuur en vervolgens terug naar de vervoerregioraad te komen. 

- Lucas : het zou goed zijn als er objectieve cijfers zijn waar het meeste reizigers mee vervoerd 
gaan worden.  Dat maakt een objectieve keuze beter mogelijk.   

o Caroline : dat is eigenlijk duidelijk : het meeste reizigers gaan we vervoeren in 
stedelijk gebied. 

o Hendrik V. : het gaat om modal shift bereiken, ook in de landelijke gebieden. Als er 
minder wagens naar het flexgebied gaan, dan zal daar veel moeilijker de modal 
shift behaald worden.  Gevoelsmatig lijkt dit met 13 voertuigen veel haalbaarder. 

o Waarom is overgestapt van 9 naar 13 busjes ?  
o Caroline : Op basis van een inschatting door De Lijn, op basis van belbusgebruik.  Bij 

de berekening van het consortium werd meer rekening gehouden met principes 
basisbereikbaarheid.  Gebruik zal waarschijnlijk ergens tussenin liggen.  

- Lucas : we hebben een gepriviligeerde positie over het budget.  Wat als we zouden 
aangeven dat we toch een tekort hebben ? 

o Hannelore : Let op : in der andere regio’s zijn de prijzen van de aanbesteding hoger 
uitgevallen dan verwacht, het is in die regio’s geen doelbewuste keuze om budget 
te overschrijden.  Zij moeten op zoek om elementen van het VOM niet uit te 
voeren of het aantal voertuigen voor flex te verminderen. 

- Koen P. : in het initiële voorstel zat een vaste vom-lijn Laarne – Kalken, klopt het dat dit nu 
opgenomen is in het flex-oost-gebied ? En blijven de drie busjes in Flex-Oost behouden ?  

o Caroline : inderdaad 
- Filip W. : wat is onze deadline om keuzes te maken ?  

o Caroline : deadline is vrijdag 30/6, moet geagendeerd worden op de raad van 
bestuur van 12 juli 

o Caroline : sommige maatregelen (extra opties) kunnen uitgevoerd worden vanaf 6 
januari, andere vanaf de zomer van 2024, andere dingen nog later 

o Filip W. : dan moet het DB vrijdag kort samenkomen en dan een schriftelijke 
consultatie van de leden van de vervoerregioraad. 
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o Hannelore : in het DB zit een vertegenwoordiging van 8 gemeenten die verspreid 
liggen over de hele vervoerregio 

o Lucas : waarom niet voorbereiden in DB en aansluitend een plenaire VVRR, een 
schriftelijke consultatie is niet zo evident 

o Hannelore : ik organiseer het op die manier 
- Hendrik : straks komt een toelichting van het Leader – systeem.  Werd een taxi-systeem 

overwogen ?   
o Hannelore : een taxisysteem is in vervoerregio Gent niet in de markt gezet en 

kunnen we dus niet als optie naar voor schuiven.  Bovendien blijkt, in vervoerregio 
Brugge waar dit wel gebeurde, dat de prijzen van zo’n taxi-systeem veel duurder 
uitvallen dan gebudgetteerd in het ov-plan. 

- Luc V. : waarom zijn 13 voertuigen nodig ? 
o Michel : wat betekent het als er minder voertuigen zijn 
o Filip : het is een volledig nieuw OV-netwerk.  Als we starten met 9 voertuigen, 

kunnen we dan snel corrigeren ? We zullen toch vrij snel een idee hebben van wat 
succesvol is en wat niet ! Hoe snel kunnen we schakelen ? 

o Hendrik : Je zou ook andersom kunnen starten, met 13 voertuigen. 
o Caroline : op vandaag grijpen we ook in op de capaciteit als er tekorten zijn (dit 

gebeurt in september) 
Maar het is sterk afhankelijk van welke soort verandering nodig is.  Gaat het enkel 
om het aanpassen van een type bus of moet een nieuwe dienstregeling ingevoerd 
worden ? Als de wijziging extra geld kost, dan is er een probleem.  

o Caroline : er is zeker 6 maanden nodig om gewenning te hebben, dan is er nog tijd 
nodig om te beslissen en het operationeel ook rond te krijgen. 

o Hannelore : welk flexibiliteit wil je precies ? 
o Caroline : het zal geval per geval bekeken moeten worden 
o Liesbet : we gaan de aanbesteding nakijken op flexibiliteit in het systeem. 
o Michel : Zijn er cijfers beschikbaar tussentijds ? hoe snel komen de gegevens voor 

evaluatie ?  
o Hannelore : Van flex West en flex Oost zullen cijfers ter beschikking zijn op basis 

van de reservaties.  Ook van de ontwaardingen op VOM Vast zullen cijfers kunnen 
aangereikt worden.   

o Caroline : een scenario met 9 voertuigen is niet op de markt gezet, enkel een 
scenario met 13 voertuigen.  Als we alsnog opnieuw naar 9 voertuigen willen, moet 
dit waarschijnlijk opnieuw op de markt gezet worden, dit zal niet tijdig zijn voor 6 
januari 2024. 

o Filip W. : Dit is een onmogelijke opdracht.  We moeten toch ook even de tijd nemen 
om het bij De Lijn duidelijk te krijgen- en dan vrijdag op DB en VVRR bekijken. 

- Koen P. : hoe lang loopt de aanbesteding ?  
o Caroline : er is een opdracht gegeven voor 6 jaar, éénmalig verlengbaar met 5 jaar.   
o Koen P. : kan dan in die 6 jaar geschakeld worden met voertuigen ? 
o Caroline : er kan mogelijks creatief worden omgegaan met het inzetten van 

voertuigen 
 
>> De vervoerregioraad beslist om de beslissing over het budget te verdagen en op 30/6 een digitaal 
DB te laten plaats vinden en aansluiten een digitale vervoerregioraad.  
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Toelichting ticket- en tariefintegratie VOM Flex/Vast en KN/AN door Caroline Maes (De Lijn) 
 
Het voorstel is ongewijzigd t.o.v. vorige vervoerregioraad.   
 
Opmerkingen en vragen bij de toelichting 
 
Er worden geen opmerkingen geformuleerd. 
 
>> De vervoerregioraad gaat akkoord met de integratie van tarief en ticket KN/AN met VOM Flex/vast 
zoals toegelicht op de vervoerregioraad. 
De vervoerregioraad maakt hierbij wel volgende opmerking : Dit voorstel betekent dat ook voor de 
deelfietsen een apart ticket moet gekocht worden.  We dringen aan als vervoerregio om op korte 
termijn zo’n integratie wel mogelijk te maken.  Op lange termijn moet ook gestreefd worden naar 
een ticket- en tariefintegratie met NMBS. 
 

3 RMP  

Toelichting door Hannelore Deblaere (zie presentatie ) 

Hannelore licht ook toe dat al een tweetal gemeenten hebben aangegeven dat zij binnen de 
adviesperiode geen advies van de gemeenteraad zullen hebben.  Zij willen dit wel aan de 
gemeenteraad van september voor leggen.  In dat geval kan de vervoerregioraad voorbijgaan aan dat 
advies.  Doch ze kan ook beslissen om de opmerkingen wel mee te nemen. 
De bekendmaking (affichage) is bij de meeste gemeenten in orde.  Bij 2 gemeenten wordt hier nog op 
ingezet. 
 
Opmerkingen en vragen bij de toelichting 
 
Er worden geen opmerkingen geformuleerd. 
 
 

4 Varia 

Toelichting Leader door Tim Scheirs, Nina Sarens en Luc Feusels (zie presentatie) 
Er is een aparte presentatie ter beschikking op sharepoint. 
 
Opmerkingen en vragen bij de toelichting 
 
 

- Hannelore : graag breng ik toch een aantal verduidelijkingen  
o het voorziene flex-vervoer vervangt de bestaande belbus 
o Een taxisysteem op afroep zou ook kunnen binnen ons VOM 
o VIA (de hoppincentrale) zal in dat geval de rol opnemen om de ritten toe te wijzen 

aan de vervoerders in het gebied 
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Toelichting dossier spoorlijn L58 door JanVan Gigch (TUC Rail / Infrabel)(zie presentatie) 
In kader van het Strategisch Meerjareninvesteringsplan 2018-2031 voert Infrabel 
haalbaarheidsstudies uit. O.a. de haalbaarheid van een eventuele heropening van het baanvak Eeklo-
Maldegem en opwaardering van de bestaande L58 (Gent-Eeklo). Op 2 juni is er hiervoor een 
consultatiemoment doorgegaan voor de belanghebbende actoren.  

De toelichting op de VVRR is voorzien als een kennisgeving.  De toelichting spitst zich vooral toe op 
wat er tot nog toe werd gedaan aan de studiewerk en welke rapporten er momenteel voor liggen.   

 
Opmerkingen en vragen bij de toelichting 
 

- Mark C. : dit is een essentieel dossier voor de vervoerregio en het is dan ook belangrijk om 
hier als vervoerregio advies op te formuleren en niet enkel een toelichting te krijgen.   

o Hannelore : het advies moet verleend worden tegen 1 september, een advies kan 
dus niet meer worden voorgelegd aan de vervoerregioraad 

o De aanwezigen erkennen het belang van deze studie om de visie van het RMP van 
de vervoerregio Gent gerealiseerd te krijgen.  Het is dus essentieel dat de 
vervoerregio hierover goed geïnformeerd wordt en de kans krijgt om te 
participeren.   

o De vraag is dan ook bij de volgende fases van deze studie een actievere rol te 
krijgen als vervoerregioraad.   

o Er moet ook bekeken worden hoe moet omgegaan worden met de andere 
haalbaarheidsstudies van Infrabel in de vervoerregio.   

- Lucas V. : Wij waren niet op het consultatiemoment en kennen onvoldoende de inhoud van 
de studie.  Gaat het ook over onderzoek naar verhoging van de frequentie, het voorzien van 
extra haltes of passeerstukken en het elektrificeren van lijn 58 tussen Wondelgem en Eeklo ? 

o Jan : ja 
 
Toelichting Hoppin en toegankelijkheid door Hannelore Deblaere (zie presentatie) 
 
 
Opmerkingen en vragen bij de toelichting 
 

- Lucas V. : De realisatie van een toegankelijke bushalte kost ons 40.000 euro, dan is de 
subsidie van 5.000 euro een peulschil.  Bovendien is het een zware administratie om die 
subsidie te ontvangen. 

- Hendrik V. : het is ook niet altijd evident qua draagvlak in de omgeving van de halte, het 
lokaal bestuur staat in de vuurlinie.  Politiek staan we natuurlijk wel achter die 
toegankelijkheid.  
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Toelichting wijzigingsdossier BFF door provincie  (zie presentatie) 
 
 
Opmerkingen en vragen bij de toelichting 
 

- Tim S. in naam van Destelbergen : de gemeente stelt zich een aantal vragen over de 
concrete inrichting van dit tracé, in het bijzonder het kruispunt met de 
Dendermondsesteenweg. 
Het is een zorg van de gemeente om dit project veilig uitgevoerd te krijgen. 

- Hoeveel subsidie is er voor dit dossier ?  
- Lucas : waarom is de financiële verdeelsleutel bij dergelijke dossiers telkens anders ? 

o Mark C. : De situaties zelf zijn niet altijd gelijk (bvb aantal financierende partners 
verschilt), het is steeds maatwerk.   
We koppelen hierover verder terug met Evergem. 

 
>> De vervoerregio gaat akkoord met de voorgestelde wijziging aan het BFF 
 
Andere varia 
 

- Lucas V. : Wie is bevoegd voor reclame op de schuilhuisjes ? Op bepaalde plekken is 
momenteel reclame voor de goksector.  Dit is toch schadelijk voor het image van het OV.  De 
federale overheid zet in op het verbieden van gokreclame en dan gaan wij daar op het OV 
reclame voor maken. 

 
 
Verslag opgemaakt door 
Hannelore Deblaere/Liesbet Bockstaele/Katia Rottiers 
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Bijlage: aanwezigheidslijst 
 
Assenede Hilde Baetslé  A  

Aalter Patrick Hoste A digitaal 

De Pinte Benedikte Demunck A  

Deinze Bart Van Thuyne  V  

Deinze Laura Moreels A  

Destelbergen Michaël Vercruyssen V  

Eeklo Michel De Sutter A  

Evergem Lucas Van der Meersch A  

Gavere Christophe De Boever V  

Gent Filip Watteeuw A  

Gent Sofie Aelterman A  

Gent Merijn Gouweloose A  

Kaprijke Hendrik Van de Veere A  

Laarne Schepen Nobels A digitaal 

Laarne Koen Patoor A  

Lievegem Chris De Wispelaere V  

Lochristi Yves Deswaene V digitaal 

Maldegem Danny Vannevel V  

Melle Dirk Gistelinck V  
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Merelbeke Luc Van Huffel V  

Nazareth Ivan Schaubroek  V  

Nazareth Danny Claeys V  

Sint-Martens-Latem Rigo Van de Voorde A  

Sint-Laureins Franki Van de Moere V  

Wachtebeke Peter Van Bambost A  

Wachtebeke Rudy Van Cronenburg V  

Wetteren Robbe De Wilde A digitaal 

Zelzate Luc Van Waesberghe A  

Zulte Simon Lagrange V  

Zulte Michaël Vandemeulebroecke A  

AWV Lucie Pertry A  

De Lijn Caroline Maes A  

De Lijn  Liesbet Bockstaele A  

De 
Werkvennootschap 

Frank Vandenbulcke V  

Dep OMG Ignaas Claeys A  

MOW Hannelore Deblaere A  

MOW Katia Rottiers A  

NMBS Koen Christiaen V  

Infrabel / TUC Rail JanVan Gigch   
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North Sea Port Sofie Delannoy V  

North Sea Port Peter Van Parys V  

Provincie Oost-
Vlaanderen 

Mark Cromheecke A  

Provincie Oost-
Vlaanderen 

Riet Gillis V  

Projectbureau 
Gentse Kanaalzone 

Alain Moerman A  

Plattelandscentrum 
Meetjesland 

Luc Feusels A  

Veneco Tim Scheirs A  

Veneco Nina Sarens A  

VVSG Guido Vaganée V  

VVSG Michiel Apers V  

MDK Thomas Gerets V  

 
 
 


